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بازدید مدیر عامل شرکت       
شهرک های صنعتی استان گیلان 
از روند اجرای پروژه های زیر 
ساختی شهرک صنعتی سپیدرود

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
گیلان ، ضمن بازدید از روند اجرای پروژه های 
شهرک صنعتی سپیدرود ،در جریان پیشرفت 
فیزیکی پروژه ها قرار گرفت و بر تسریع در اجرای 

آنها  تاکید کرد  .
شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس 
شهرک های صنعتی در ادامه خاطرنشان کرد: 
اهم رسالات  از  ها  زیرساختهای شهرک  اجرای 
شرکت شهرک های صنعتی بوده و با توجه به 
قابلیت جذب  اینکه شهرک صنعتی سپیدرود 
سرمایه گذاران زیادی در حوزه تولید و اشتغال 
را دارد  ،لذا می بایستی اهتمام ویژه ای در به 
 ، ها  پروژه  اجرای  زمان  مدت  رساندن  حداقل 
توامان با دقت در حصول کیفیت حداکثری را 
داشته باشیم. مهدی محبوبی حسن کیاده  در 
بازدید از سایت کارگاهی گفت: ما درخواست 
داریم  کارگاهی  واحدهای  احداث  جهت  هایی 
که در محدوده اراضی که به این منظور در نظر 
گرفته شده است ، حداقل 80 واحدکارگاهی می 
توانند مستقر می شوند  . وی ضمن بازدید از 
لازم  دستورات   ، خیابانها  برخی  آسفالت  روند 
جهت اجرای پروژهای هدایت آبهای سطحی ، 
اجرا و تکمیل خیابانهای داخلی و آسفالت آنها 
و نیز  آماده سازی بستر  و زیر سازی اراضی 

مربوط به توسعه شهرک را  صادر کردند.
با  رود  سپید  صنعتی  شهرک  است  گفتنی 
دارا بودن مزیت هایی چون ، نزدیکی به مرکز 
استان ،دسترسی آسان به مسیرهای تردد زمینی 
و هوایی و با بیش از 400 قرارداد  با صاحبان 
صنایع ، اعم از واحدهای فعال بهره بردار و در 
حال ساخت ، از پتانسیل بالایی جهت سرمایه 

گذاری در تولید و اشتغال برخوردار می باشد.

آغاز توزیع بیش از ۵۰۰ تن گوشت 
قرمز منجمد در البرز

آغاز  از  البرز  رئیس سازمان جهاد کشاورزی 
با قیمت  توزیع ۵۲۵ تن گوشت قرمز منجمد 
بازدار  عبدالرضا  داد.  خبر  استان  در  مصوب 
اینکه توزیع ۵۲۵ تن گوشت قرمز  با اشاره به 
منجمد با هدف تعادل بخشی به بازار آغاز شده، 
در  افزایشی  نوسانات  به  توجه  با  کرد:  اظهار 
قیمت گوشت قرمز و تلاش دولت برای تامین 
توزیع  با قیمت مناسب،  پروتئین خانوار  سبد 
گوشت قرمز منجمد گوسفند و گوساله آغاز شده 
است. وی با بیان اینکه این اقدام نقش به سزایی 
در کنترل قیمت و تامین بخشی از نیاز جامعه 
به خصوص اقشار آسیب پذیر دارد، ادامه داد: 
این گوشت ها  از  برنامه ریزی، ۳۵0 تن   طبق 
گوساله و ۱۷۵ تن هم گوسفندی است.  افزود: 
با تشکل ها  بر اساس هماهنگی صورت گرفته 
اتحادیه های استانی مقرر شده توزیع خرده  و 
)سوپرمارکت  اصناف  طریق  از  آن  فروشی 
زنجیره ای  فروشگاه های  پروتئینی ها(،  و  داران 
قیمت  با  شهرداری ها،  بازارروزهای  بزرگ،  و 
مصوب بستگی به نوع گوشت از ۱۳0 تا ۱۶0 هزار 
تومان است. این مسئول توضیح داد: از مردم 
درخواست می شود در صورت مشاهده تخلف در 
توزیع، موضوع را با سامانه ۱۲4 در میان بگذارند.

مرحله مقدماتی بیست و ششمین 
دوره مسابقات قران کریم و نهج 

البلاغه در منطقه گلستان برگزار شد
دوره  ششمین  و  بیست  مقدماتی  مرحله 
مسابقات قران کریم و نهج البلاغه در شرکت ملی 
پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان برگزار 
شد.در آیین افتتاحیه این مسابقات معاون فنی 
و عملیاتی منطقه از همکاران و خانواده های آنان 
به سبب مانوس نمودن فرزندان خود با قران و 
اهتمام در تربیت اسلامی و قرانی قدردانی و برای 
تمامی شرکت کنندگان در این دوره از مسابقات 
آرزوی توفیق کرد.حسین رضایی افزود: هدف از 
برگزاری این مسابقات ترویج فرهنگ قرآنی بین 
کارکنان و خانواده ها و ایجاد صمیمت و همدلی 
شرکت  گزارش  این  پایه  است.بر  همکاران  بین 
کنندگان این مرحله از مسابقات در دو بخش 
برادران و خواهران، در هفت گروه سنی و رشته 
حفظ،  خوانی،  صحیح  )تحقیق،  انتخابی  های 
رقابت  به  اذان(  و  البلاغه، مفاهیم  نهج  ترتیل، 
پرداختند که پس از انتخاب نفرات برتر توسط 
داوران، برگزیدگان به مرحله نیمه نهایی کشوری 
این مسابقات  داوری  است  می یابند.گفتنی  راه 
برعهده داوران دارالقران استان گلستان بوده است

خیز پالایشگاه آبادان برای 
افزایش ظرفیت به نیم میلیون بشکه       

تولیدات نفتی

 مدیرعامل پالایشگاه آبادان از افزایش ظرفیت به 
حدود ۵۲0 هزار بشکه نفت و فراورده های نفتی 
در پی اقدامات انجام شده در راستای نوسازی و 
فعال سازی فاز دوم و چهارم این پالایشگاه خبر 
نخستین  ساخت  ایده  که   ۱۲8۹ سال  از  داد.  
نفت  شرکت  توسط  آبادان  در  کشور  پالایشگاه 
ایران و انگلستان اجرایی شد بیشتر از ۱۱0 سال می 
گذرد اما این پالایشگاه حالا با ظرفیت اسمی 400 
هزار بشکه، در شرایط تحریمی سیاست نوسازی 
و توسعه را در پیش گرفته است. حکیم قیم مدیر 
عامل این پالایشگاه تاکید کرد هم راستا با سیاست 
خام  رساندن  حداقل  به  سیزدهم،  دولت  های 
فروشی و استفاده حداکثری از نفت خام و پالایش 
آن اولویت اصلی است. نوسازی واحدهای تقطیر 
۷0، ۷۵ و 80، افزایش ظرفیت ۳0 هزار بشکه ایی 
واحد ۱00 ، احداث واحد وکیوم باتوم فاز یک با 
تامین کننده خوراک  ظرفیت ۷0 هزار بشکه که 
دیگر پالایشگاه هاست و همچنین بهره برداری از 
واحد ارتقای کیفیت بنزین فاز ۳ این پالایشگاه که 
4۵ هزار بشکه محصولات جانبی از جمله ال.پی.

جی و گازویل تولید می کند و واحد الکیلاسیون که 
تولید کننده بنزین سبز با اکتان بالای ۱۵0 است، 
نمونه اقداماتیست که در سال اخیر و در شرایط 

تحریمی با وجود وقفه چند ساله به ثمر رسید.

پایان موفقیت آمیز تعمیرات اساسی 
واحد تبدیل کاتالیستی cr1 در 

شركت پالایش نفت آبادان
از  آبادان  پالایش نفت  مدیر عملیات شركت 
پایان موفقیت آمیز تعمیرات اساسی واحد تبدیل 
کاتالیستی cr۱ این شركت خبر داد. جهان بخش 
جلالوندی  با اعلام این خبر گفت: طبق برنامه 
لطف  به  و  روزی  شبانه  تلاش  با   ، زمان بندی 
كاركنان  كلیه  همبستگی  و  تعهد   ، هماهنگی 
شریف شركت پالایش نفت آبادان در واحد های 
مختلف تعمیرات اساسی واحد تبدیل کاتالیستی 
cr۱ با موفقیت خاتمه یافته و واحد مذكور به مدار 
تولید بازگشت.  وی پیرامون مهم ترین اقدامات 
اظهار  اساسی  تعمیرات  این  در  گرفته  صورت 
و  بهبود  منظور  به  ای  ارزنده  اقدامات  داشت: 
استمرار فرآیند تولید واحد صورت گرفته که مطابق 
برنامه ریزی های انجام شده، تخلیه کاتالیست ها 
،الک نمودن و شارژ ۹۵ تن کاتالیست راکتورها 
نظر  مورد  تعمیراتی  پروژه   ۲4 تعداد  انجام    -
مهندسی پالایش و واحد عملیات  - تعویض و 
نوسازی تعداد پنج دستگاه فین فن  - تکمیل پروژه 
سطح الارضی نمودن مسیر های آب زیرزمینی 
واحد -  بررسی خوردگی های داخلی و خارجی در 
خطوط لوله واحد و خطوط لوله ارتباطی واحد تا 
مرکز دریافت وارسال خوراک ومحصول و صدور 
تعداد 44 عدد دستور کار تعمیراتی پایپینگ از 
سه چهارم اینچ الی  ۲0 اینچ انجام گردیده است.  
تبدیل  سازی  بنزین  واحد  است  ذکر  شایان 
استراتژیک  واحدهای  از جمله   CR۱ کاتالیستی
پالایشگاه آبادان می باشد که قادر به تولید روزانه 

۳ میلیون لیتر بنزین است.

مراسم قرائت زیارت امین الله 
دراداره گاز رامیان به مناسبت ایام 

شهادت سردار سلیمانی
به مناسبت سومین سالگرد شهادت شهید حاج 
قاسم سلیمانی، مراسم قرائت زیارت امین الله با 
حضور حجت الاسلام  اسکندریان نماینده ولی 
فقیه درسپاه رامیان و سرگرد سید احمد میرعرب 
فرمانده  بسیج ادارات و رئیس و پرسنل اداره گاز 
معنوی  برنامه  این  گردید.در  برگزار  شهرستان 
ا... توسط یکی  امین  نامه  از قرائت زیارت  پس 
از ذاکرین اهل بیت، حجت الاسلام اسکندریان 
بزرگ  سردار  شهادت  ایام  گرامیداشت  ضمن 
اسلام حاج قاسم سلیمانی ،مطالبی را درخصوص 
بخشی از فعالیت ها و اقدامات این شهید بزرگوار 
و همچنین خدمات انجام شده در راستای صیانت 
مطهر  حرمین  از  دفاع  عزیز،  کشور  مرزهای  از 
اهل بیت و همچنین ولایت مداری و پشتیبانی از 
اهداف نظام  مقدس جمهوری اسلامی بیان نمود.

امام جمعه تبریز در این دیدار ضمن اعلام این 
مطلب، اظهار کرد: مسئله آب حساس و از اهمیت 

ویژه ای برخوردار است.
وی با اشاره به کاهش منابع آبی در ایران، بیان 
داشت: متأسفانه با کاهش نزولات آسمانی شاهد 
کمبود آب در کشور و سطح استان هستیم که باید با 

برنامه ریزی های مناسب شاهد قطعی آب نباشیم.
حجت الاسلام والمسلمین آل هاشم با بیان اینکه 
آب جزء مباحات اولیه است و کسی مالک آن نیست، 
عنوان کرد: با اینکه مردم در استفاده از آن آزادند اما 
بر طبق روایات و دستورات اهل بیت علیهم السلام 

اسراف و استفاده بی رویه از آن خلاف شرع است.
نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی با 
تأکید بر جلوگیری از هدر رفت آب، اظهار داشت: 
میزان هدر رفت آب در شبکه های توزیع آب شهری 
مناسب نیست که باید با نشت یابی و اصلاح سیستم 

های توزیع از آن جلوگیری شود.
وی با تأکید بر استفاده از مشارکت های مردمی 
جهت تفکیک آب شرب از آب مصارف بهداشتی، 
افزود: می توان با فرهنگ سازی و در اختیار گذاشتن 
تسهیلاتی مشترکان را جهت پیاده سازی سیستم 

دوگانه توزیع آب تشویق کرد.
امام جمعه تبریز ضمن دعوت از مردم و شهروندان 
به صرفه جویی در مصرف آب گفت: اگر بخواهیم 
شکر نعمت خداوند را در خصوص آب به جای آوریم 

این همان صرفه جویی است.
در این دیدار، رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل آبفا 
کشور گزارشی از فعالیتهای انجام شده و همچنین 
برنامه های راهبردی شرکت آب و فاضلاب کشور برای 
استان آذربایجان شرقی برای سال آینده را ارائه کرد.

دکتر جعفری خدمت رسانی به مردم را افتخار 
این شرکت دانست و افزود: رضایت مندی مردم از 
اهداف اساسی شرکت محسوب می شود و امیدواریم 
با تلاش شبانه روزی در جهت تامین و توزیع آب این 

مسئله را به اثبات برسانیم.
اعتبار ۷۵0 میلیارد تومانی برای آبرسانی به 

روستاهای محروم آذربایجان شرقی
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
همراه  به  شرقی  آذربایجان  به  روزه  یک  سفر  در 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب فاضلاب آذربایجان 
شرقی با عابدین خرم استاندار آذربایجان شرقی دیدار 

و گفت و گو کرد.
 دکتر اتابک جعفری در این دیدار با قدردانی از 
تلاش ها و زحمات شرکت آب و فاضلاب استان در 
خدمات رسانی به مردم شریف استان، گفت: شرکت 
آب و فاضلاب جزو دستگاه های خدمت رسان است 
که وظیفه سنگین و حساسی را بر عهده دارد و در 
جهت بهبود کیفیت و انجام خدمات به مردم باید به 

روز و آماده باشد.
وی با اشاره به اهمیت آب با توجه به شرایط کشور 
فاضلاب  و  آب  حوزه  در  داشت:  اظهار  استان  و 
که  افتاده  اتفاق  جدی  ریزی  برنامه  و  مدیریت 

مهمترین آن آبرسانی به روستاهای محروم است و 
حتما باید پروژه های عمرانی و زیربنایی به جد دنبال 

و تامین اعتبار شود.
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
منابع  مدیریت  بر  وزارتخانه  ویژه  نگاه  بر  تأکید  با 
موجود، خاطرنشان کرد: با برنامه ریزی هایی که 
صورت گرفته در این استان تابستان را بدون مشکل 
قطعی آب پشت سر گذاشتیم و باید برنامه ریزی 
های کوتاه مدت و بلند مدت از الان به فکر تابستان 

سال بعد هستیم.
وی با بیان این که در آذربایجان شرقی نیز شاهد 
باعث  امر  این  و  هستیم  آسمانی  نزولات  کاهش 
کاهش سدهای و در نتیجه آب شرب شده است، 
اظهار داشت: با عنایت به این که پروژه های شرکت 
آب و فاضلاب در این استان فعال است لذا با این 
کار  و  بگیرد  شتاب  ها  طرح  اجرای  روند  که  نگاه 
ها  پروژه  این  به  ای  ویژه  اعتبارات  نشود،  تعطیل 

تزریق خواهد شد.
انتقال  با اشاره به آغاز عملیات اجرایی خط  وی 
) لوله گذاری( آب ارس به دشت شبستر و تبریز، 
ادامه داد: امیدواریم با همت قرارگاه سازندگی خاتم 
الانبیا و همکاری تمام ارگان ها شاهد بهره برداری 
هرچه سریع تر این پروژه باشیم تا مشکلات تعداد 

زیادی از شهرستان های استان حل شود.

وی خاطرنشان کرد: برای هدررفت آب و استفاده 
از پساب فاضلاب با استفاده از ظرفیت سرمایه گذار 
بخش خصوصی هم برنامه هایی داریم که به زودی 

طی بخشنامه وزارت نیرو، عملیاتی خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان هم در این 
بازدید با ارائه گزارشی از اقدامات عوامل این مجموعه 
برای تأمین آب پایدار و خدمات رسانی به کلانشهر 
تبریز گفت: شرکت آب و فاضلاب استان با تمهیدات 
و اقدامات پیش بینی شده در همه حال آماده بوده 
و در حال خدمت رسانی می باشد تا با کیفیت ترین 

آب شرب را در اختیار مردم قرار دهد.
افقی جامع  تاکید کرد:  ادامه  مهندس خانی در 
برای پروژه های آب و فاضلاب در نظر گرفته شده 
است که با اجرای آن استان به لحاظ زیرساخت های 

آب و فاضلاب تضمین و شرایط بهتر خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
های  شهرستان  در  روستا   ۱۲۱ کرد:  خاطرنشان 
هشترود، کلیبر، خداآفرین و ورزقان طبق تفاهم نامه 

آبرسانی خواهند شد.
مهندس خانی افزود: مجموع اعتبارات این طرح 
از  رایزنی هایی که  با  بوده ولی  تومان  ۲۵0 میلیارد 
طرف استانداری و وزیر نیرو انجام شده است تعداد 
روستاهای محروم تا ۵00 روستا افزایش داده شده 
که با اعتبار ۷۵0 میلیارد تومانی که برای آن در نظر 

گرفته شده در حال پیگیری است.
این  داد:  ادامه  استان  آبفای  شرکت  مدیرعامل 
پروژه شامل بخش های مختلفی اعم از ۱80 کیلومتر 
خطوط انتقال، تعداد ۲8 مخزن و خود تصفیه خانه 
تشکیل شده و بیش از ۶0 درصد پیشرفت فیزیکی 
سه  در  آبرسانی  جهاد  پروژه  پیشرفت  دارد.خانی 
درصد  را 4۵  کلیبر  و  ورزقان، هشترود  شهرستان 
اعلام کرد و گفت: شرکت آب و فاضلاب علاوه بر 
کمیت به کیفیت کار هم اهمیت بسیاری می دهد 
و علیرغم این که در روند اجرایی پروژه ها مشکلاتی 
در سطح منطقه شاهد بوده ایم ولی اجرای پروژه ها 

متوقف نشده است.
مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 
ادامه داد: در مجتمع ستارخان ورزقان ۱۶ باب مخزن 
با  پمپاژ  ایستگاه  باب  مترمکعب، ۳  با حجم ۱000 
ظرفیت ۵ لیتر در ثانیه، ۶۵ کیلومتر خطوط انتقال 
همچنین ۲۲ کیلومتر شبکه توزیع انجام خواهد شد.

وی افزود: ۶0 روستا به همراه شهر ورزقان با تعداد 
8 هزار و ۶۶۳ خانوار و مجموع ۳0 هزار و ۶4۹ نفر 
جمعیت )مجتمع شامل ۶4 روستا و شهر ورزقان می 
باشد( که 4 روستا قبلا" آبرسانی صورت گرفته است 
جزء برنامه های این شرکت در این پروژه خواهد بود.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی 

افزود: پیشرفت کار این مجتمع ۶۵ درصد است.

نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی:

مدیرعامل شرکت آبفا استان از مدیران نمونه و جهادی کشور است 
تبریز - فلاح: نماینده ولی فقیه در استان آذربایجان شرقی و امام جمعه تبریز در دیدار با مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور گفت: مهندس 

محمد خانی جزء مدیران نمونه و جهادی کشور در حوزه آب است.

 می توان با 
فرهنگ سازی 

و در اختیار 
گذاشتن 

تسهیلاتی 
مشترکان 

را جهت       
پیاده سازی 

سیستم دوگانه 
توزیع آب 

تشویق کرد

با حضور معاون وزیر جهاد کشاورزی صورت گرفت؛

 با حضور معاون وزیر جهاد کشاورزی و استاندار خراسان رضوی 
از دو سند الگوی کشت خراسان رضوی و سند برنامه آموزشی و 

ترویجی کشت در مشهد رونمایی شد. 
الگوی کشت  از سند  رونمایی  مراسم  در  نکویی  خیام  مجتبی 
خراسان رضوی اظهار کرد: مسئله امنیت غذایی مسئله اولویت دار 
موضوع  این  بر  زیادی  تأکید  رهبری  و  است  کشور  درجه یک  و 
داشته اند. موضوع امنیت غذایی در آمریکا مقدم بر امنیت ملی 
کشورها  مدیریت  برای  ابزاری  و  نوعی سلاح  را  غذا  است، چون 

می دانند و سال هاست از این روش استفاده می کنند.
معاون وزیر جهاد کشاورزی افزود: در گذشته واردات بی رویه و 

اقتصاد متکی به نفت از اشتباهاتی بود که باعث شد تولید غذا به 
حاشیه برود. الگوی کشت از مسائلی است که تردیدی در اجرای 
آن نیست. وی بیان کرد: رهبر معظم انقلاب در برنامه هفتم سه 
عنصر در سیاست های ابلاغی داشتند که یکی از آن ها الگوی کشت 
بود. مطالبات رهبری از ما، حاکمیت غذایی است، حاکمیت و اقتدار 

غذایی زمانی است که مازاد نیاز تولید کنید.
خیام نکویی افزود: این انتظار رهبری از ماست که باید از راه 
پیاده سازی نظام نوآوری میسر شود؛ به این معنا که همه بازیگران 

در امنیت غذایی نقش آفرینی کنند و وظایف ها مشخص شود.
آینده کشور ما  اینکه  به  اشاره  با  معاون وزیر جهاد کشاورزی 

در گرو امنیت غذایی است، اظهار کرد: نمی توان مدعی استقلال 
سیاسی بود، اما استقلال غذایی نداشت. اگر به مفهوم واقعی کلمه 

خواهان استقلال هستیم، باید استقلال غذایی داشته باشیم.
کشت  الگوی  این  با  کرد:  بیان  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
به شرط  شد.  خواهد  صرفه جویی  آب  سالی ۳ میلیارد مترمکعب 

استفاده از دانش و فناوری الگوی کشت محقق می شود.
وی افزود: اگر همه پای کار باشند، در پایان دوره اول ریاست 
جمهوری می توانیم الگوی کشت را تا بیش از ۹0 درصد در استان 
عملی کنیم. یکی از چالش های عمده ما در کشاورزی نداشتن آمار 
متقن و دقیق است. با اجرای الگوی کشت تمام آمار و اطلاعات 
می توان  که  می آید  به دست  بسیاری  دقت  با  کشت  زیر  سطح 

برنامه ریزی کرد.
خیام نکویی افزود: الگوی مصرف خوبی نداریم. اگر هر ایرانی 
روزی یک دانه برنج ضایع کند، می شود 8۵ میلیون عدد برنج که 

یک وعده غذای ۲۳ میلیون ایرانی است.
معاون وزیر جهاد کشاورزی بیان کرد: این آمار کنار ضایعات 
بخش کشاورزی از مزرعه تا خانه حدود ۳0 میلیون تن غذا در 
ضایعات است. الگوی مصرف خوبی نداریم. ما باید میزان تولید در 

واحد سطح به رقم قابل قبولی که ظرفیت تولیدی است، برسانیم.
کشاورزان، سربازان خط مقدم امنیت غذایی کشور هستند

همچنین قنبری، رئیس جهاد کشاورزی استان خراسان رضوی، 
با بیان اینکه کشاورزان سربازان خط مقدم امنیت غذایی کشور 
هستند، اظهار کرد: در ابتدای گام اول انقلاب در نقطه صفر قرار 

داشتیم و امروز به مرحله خودکفایی رسیدیم.
رئیس جهاد کشاورزی خراسان رضوی بیان کرد: الگوی کشت 
نقش اساسی را در کشاورزی دارد که سامان دهی بخش کشاورزی 
است. تاکنون برنامه مشخصی در کشاورزی نداشته ایم و کشاورزان 
وقتی اقدام به تولید می کردند، آینده تولید برای آن ها مشخص نبود.

رونمایی از ۲ سند الگوی کشت خراسان رضوی

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در سفر به استان گیلان عنوان کرد:
 اجرای طرح توازن سرمایه گذاری صنعتی در نقاط مختلف کشور برای برقراری عدالت از سوی دولت سیزدهم

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت اظهار کرد: برای راه اندازی کنسرسیومهای 
صادراتی ) شرکتهای تخصصی مدیریت صادرات( حمایتهای لازم صورت خواهد 
گرفت. علی رسولیان در جریان سفر به استان گیلان ضمن دیدار با استاندار در 

کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید این استان در شهرستان تالش حضور یافت.
 وی همچنین به همراه "حسن محمدیاری" نماینده مردم شهرستان های تالش 
و رضوانشهر در مجلس از ناحیه صنعتی سکام رضوانشهر، شهرک صنعتی 
ماسال و شرکت سبز دشت دامان، تولید کننده انواع پالت های چوبی بازدید 
به عمل آورد و به همراه "گودرزوند چگینی" نماینده مردم شهرستان رودبار در 
مجلس شورای اسلامی مدول اول اجرای پروژه تصفیه خانه شهرک صنعتی 
لوشان و واحد تولیدی فرآوری زیتون و روغن زیتون در شهرک صنعتی لوشان 
را مورد بازدید قرار داد. رئیس هیات مدیره و مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و 
شهرک های صنعتی ایران در کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید شهرستان تالش، 
افزود: برای ایجاد رفاه باید تولید ایجاد نمود آنهم تولید پایدار و این ظرفیت در 
مردم ما وجود دارد . رسولیان، اضافه کرد: زمانی که تولید ما پایدار شود ،اشتغال 
نیز پایدار خواهد بود. وی با بیان اینکه منابع ما متکی به فعالین اقتصادی است، 
یادآور شد: 8۵ درصد از منابع ما صرف هزینه های زیر ساختی می شود، ما در 

سال گذشته منابع داخلی را دو برابر کردیم اما هنوز کسری زیرساخت داریم.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت تصریح کرد: نهضت کارگاه سازی در 
سطح کشور راه اندازی شده است و تصمیم داریم در استان گیلان نیز این کار 
را بررسی و شروع کنیم، ظرفیت شهرستان تالش نیز جهت انجام این کار مورد 

بررسی قرار خواهد گرفت. نماینده مردم شهرستانهای تالش و رضوانشهر نیز در 
ادامه با بیان اینکه ما باید جلوی بیکاری را بگیریم، گفت: امروز مشکل تغییر 
تولید پالت چوبی به پلاستیکی برای تولید کنندگان منطقه تبدیل به یک معضل 
شده است. محمدیاری همچنین از ضرورت توسعه شهرک سکام رضوانشهر خبر 

داد و خواستار پیگیری احداث شهرک صنعتی شماره ۲ ماسال شد.
وی، یادآور شد: انتظار میرود راه دسترسی شهرک و واحدهای راکد شهرک ها 
تعیین تکلیف شود. نماینده مردم شهرستانهای تالش و رضوانشهرخاطر نشان 
کرد: انتظار ما این است که شهرک صنعتی تخصصی سلولوزی در منطقه ایجاد 
شود و در شهرستان تالش منطقه آزاد داشته باشیم. مدیر عامل شرکت شهرکهای 
صنعتی استان گیلان نیز گفت: شهرستان تالش به لحاظ اقلیمی دارای اراضی 
حاصلخیز است و به عنوان قطب کشاورزی در صنعت تولید کیوی به شمار می 
رود. محبوبی افزود: یکی از مشکلات تولیدکنندگان به خاطر مشکلات کشور 
روسیه می باشد. وی با بیان اینکه بسیاری از واحدهای صنعتی به صورت مجزا 
اقدام به صادرات کیوی می کنند، اضافه کرد: برای رفع این مشکل با متخصصان 
بخش صادرات نشست هایی برگزار شده و تصمیم گرفتیم خوشه صنعتی ایجاد 
کنیم . مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی گیلان یادآور شد: در نظر داریم 
بازاری مجزا از بازار روسیه در هندوستان ایجاد نماییم . وی همچنین از کمبود 
عرصه صنعتی در شهرستان تالش خبر داد و گفت: برای ۲۶0 واحد صنعتی 

اخطار فسخ را صادر کردیم.
فرماندار تالش نیز با بیان اینکه شهرستان تالش به لحاظ زیبایی هایش مانند 

نگینی می درخشد و قابلیت های بسیار زیادی دارد، افزود: در صورت برطرف 
شدن مشکلات، وجود پتانسیل های تالش می تواند جوابگوی بسیاری از نیازها 
باشد. وی همچنین از مشکل آب شرب در شهرک صنعتی تالش خبر داد و 
خواستار رفع این مشکل شد. آشوری همچنین افزود: سرمایه در گردش هم مورد 
نیاز واحدهای صنعتی می باشد. معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت همچنین 
در دیدار با استاندار گیلان، گفت: طرح توازن سرمایه گذاری صنعتی در نقاط 
مختلف کشور برای برقراری عدالت و توزیع سهم یکسان از سرمایه گذاری در 
شهرهای بزرگ و کوچک از سوی این وزارتخانه به جد دنبال می شود و در 
مناطقی که کمتر مورد توجه قرار گرفته، تمرکز ویژه ای بر حوزه صنعت شده 
است. رسولیان افزود: نگاه استاندار گیلان برای تسهیل، رفع موانع و تسریع در 

فعالیت های تولید و اشتغال و سرمایه گذاری مجدانه است.
وی با بیان اینکه توسعه زیرساختها و حمایت از بنگاه های کوچک در دستور 
کار وزارت صمت است، اضافه کرد: بخش تولید کشور طی سال جاری از رشد 
مناسبی برخوردار بوده و از ابتدای سال تاکنون هزار و ۵00 واحد صنعتی در 
شهرکها و نواحی صنعتی کشور بهره برداری شده که نوید دهنده رشد تولید 
و شهرکهای  کوچک  سازمان صنایع  مدیرعامل  و  مدیره  هیات  رئیس  است. 
صنعتی ایران با اشاره به اینکه استان گیلان دارای ۳۳ شهرک و ناحیه صنعتی با 
۹۳۳ واحد بهره بردار است، یادآور شد: در زمان حاضر ۱۶ هزار و 80۳ نفر در 

این تعداد واحد بهره بردار)طبق پروانه( اشتغال دارند.
رسولیان، تصریح کرد: با توجه به تاکیدات رئیس جمهوری و پیگیری های 

استاندار گیلان و تخصیص اعتبارات مناسب در سفر دولت سیزدهم به این 
استان، شاهد توسعه فعالیت های شهرک ها و نواحی صنعتی گیلان باشیم.

استاندار گیلان نیز در دیدار معاون وزیر صمت و مدیرعامل سازمان صنایع 
کوچک و شهرکهای صنعتی ایران اظهار کرد: توجه به توسعه سرمایه گذاری در 
شهرکهای صنعتی، احیای واحدهای تعطیل و افزایش ظرفیت تولید ضروری 
است. اسدالله عباسی، با بیان اینکه نگاه و عزم رییس محترم جمهوری در 
حمایت از تولید و اشتغال جدی است، افزود: توجه به توسعه سرمایه گذاری 
در شهرکهای صنعتی، احیای واحدهای تعطیل و افزایش ظرفیت تولید، با ایجاد 

زیرساختهای لازم در شهرک های صنعتی ضروری است.
وی، با بر شمردن ظرفیت های فراوان استان گیلان در حوزه صنعت بویژه 
تولیدات دانش بنیان، اضافه کرد: در سفر پر خیر و برکت آیت الله دکتر رئیسی 
به استان گیلان، توسعه سرمایه گذاری در شهرکهای صنعتی و احیای واحدهای 
تعطیل و افزایش ظرفیت تولید مورد توجه ویژه ای قرار گرفت و تلاش همه 
جانبه برای توسعه فضای سرمایه گذاری است. استاندار گیلان یادآور شد: تعیین 
تکلیف واحدهای غیرفعال و نیز واحدهای نیمه کاره فاقد تجهیزات، مشخص 
شدن وضعیت واحدهای تحت تملک بانک ها در جهت حرکت به سمت تولید، 
تسهیل در امور و ایجاد فضای سرمایه گذاری، توجه به توسعه شهرک های 
ارائه بسته های ویژه سرمایه گذاری در قالب نحوه  صنعتی گیلان از جمله 
واگذاری زمین، ایجاد شهرکهای صنعتی و حمایتها از مناطق مختلف و احداث 
تصفیه خانه فاضلاب ها را از جمله مواردی است که باید با جدیت دنبال شود.


